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Møteprotokoll  

Kommunestyret 
 

 
Dato: 23.08.2023 kl. 09:00 – 15:43 

Sted: Kyrksæterøra, kommunestyresal 

Arkivsak: 23/00002 

Møtende 
medlemmer:  

Odd Jarle Svanem (SP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Halvorsen (SP), 
Steinar Berdal (SP), Ola Rognskog (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), 
Jørn Ola Engdal (SP), Ole Steinar Opsal SP), Øyvind Engvik (SP), Tove Karin 
Halse Lervik (AP), Bernt Olaf Aune (AP), Inge Heimsbakk (AP), Roar Sørensen 
(AP), Marte Lund (AP), Unni Dahl (AP), Jorulf Magne Gumdal (AP), Ole Johan 
Helland (AP), Bjarne Sæther (FRP), Knut Johan Singstad (KRF), Håvard Børø 
Aunli (HE), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Even Hendseth (H), 
Einride Snekvik (H) 

Forfall  Arnfinn Olav Volden (SP) for Nils Forren 
Eirik Johansen (AP) for Randi Synnøve Eli 
Willy Tormod Merkesnes (HE) for Kjell Øyasæter 
Marita Swensen Vaagland (HA) for Oddny Guldstein-Aarset Løwe 
Sverre Vullum (UP) – ingen vara 
Helen Taftø (HE) – ingen vara 
Siri Johanne Anshus Selnes (SP) – ingen vara 

  

Fra administrasjonen 
møtte: 

Kommunedirektør Ola Morten Teigen 

  

Protokollfører: Gabriella Zetterstrøm         

   

Merknader: Møteinnkalling og saksliste godkjent.  
 
Marte Lund innvilget permisjon fra kl. 13:45. Hun deltok ikke under 
behandling av sak 68/23, 69/23 og interpellasjonene. 
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Even Hendseth innvilget permisjon fra kl. 14:50. Han deltok ikke under 
behandling av interpellasjonene.  
 
Under behandling av sak 65/23 ble Jorulf Gumdal erklært habil med 26 mot 
1 stemme (HA) iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, 
første ledd, punkt e. 
 
Geir Søpstad fra Rett hjem bolig orienterte i orienteringssak 13/23. 
 
Kommuneoverlege Cecilie Hatlenes deltok under orienteringssak 14/23.  
 
Unni Kjørberg Mydland og Morten Pedersen fra SANA- flyktningmottak 
deltok på TEAMS under orienteringssak 14/23. 
 
Rådgiver Kjell Sverre Strøm og skadefellingsleder Lars Olav Moen orienterte 
i orienteringssak 15/23.  
 
Assisterende kommunedirektør Anita Ørsal Oterholm deltok under 
orienteringssak 16/23 og under behandling av sak 64/23 og 69/23. 
 

 
 
 
 

SAKSKART  Side 

Orienteringssaker 

12/23 Ordfører orienterer 

13/23 Rett hjem bolig, arkitekter v/ Geir Søpstad ang. modulbygg 

14/23 SANA – flyktningmottak 

15/23 Arbeidet i forbindelse med skadefelling av ulv ved Kjell Sverre Strøm og Lars Olav Moen 

16/23 Status Vinjeøra skole 

Saker til behandling 

64/23 20/06708-18 Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 5 

65/23 23/01773-1 Miljøfyrtårn - oppstart sertifisering av Heim kommune 6 

66/23 23/02531-1 Veteranplan - veteranstrategi for Heim 8 

67/23 23/02950-1 Nye carporter til kommunens tjenestebiler 9 

68/23 23/03233-1 Retningslinjer for kommunens kultur- og arrangementsfond 12 

69/23 23/03805-1 Endring av betalingsregulativ SFO 2023 15 
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Referatsaker 

14/23 20/03669-16 Generalforsamling Geitbåt eiendom 29.06.2023 

15/23 21/18770-2 Signert protokoll fra Generalforsamling Svorka Holding AS 

16/23 22/00799-10 Minofas-innkalling generalforsamling 26.06.2023 

17/23 23/00182-5 Høring om kontraktsunntak i grunnrenteskatten knyttet til 
industrikraftkontrakter 

18/23 23/00268-13 Referat fra årsmøte i Norskehavsrådet 23. juni 2023 

19/23 23/00268-14  Flaskepost og sommerhilsen 

20/23 23/00487-27 Årsrapport 2022 Heim Ungdomsråd korrigert 

21/23 23/01605-6 Innføring av et kommunalt frikort for helsetjenester i deres kommune. 

22/23 23/01970-3 Signert referat Representantskapsmøte 27.april 2023 

23/23 23/02064-6 Protokoll fra Ekstraordinær generalforsamling i ReMidt Nøring AS - 
30.06.23 

24/23 23/02888-3 Halsafjordsambandet AS - Protokoll fra Ordinær Generalforsamling og 
Innspill til interkommunale politiske råd 

25/23 20/02343-26 Tildelingsbrev NKOM 2023 

26/23 21/01095-17 Protokoll fra generalforsamling Thams Innovasjon AS 

27/23 23/02878-2 Signerte protokoller - generalforsamling i Trollheim AS 27.06.2023 

28/23 20/00283-18 Referat etter eiermøte for legevakten i Orkdalsregionen 15.08.23 

Interpellasjon 

3/23 23/00055-5 2 Interpellasjoner til K-møte 22.juni-23 -asfalt til kommune- og 
fylkesveier, flere ansatte i eldreomsorgen 

Ubesvarte spørsmål 
 
Einar Vaagland: 

• Drift av ombruksbuer. 
• Støtte til private veier. 
• Status om kjernekraft. 
• Øking av eiendomsskatt. 
• Status på sak om kjøp av tomt. 
• CO2 utslipp, hva kan kommunen gjøre. 
• Rettsaken for Fosen vindkraft, konsekvenser for Heim kommune. 
• Kvikkleira, høring ved vegbygging. 
• Referatsak 20/23, ungdomsrådet, fraværsregler for elever i ungdomsskolen og 

videregående skole. 
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• Frikort innen helse. 
• Referatsak 22/23, Disposisjonsfond. 
• Referatsak 25/23, behov for bredbånd. 
• Referatsak 28/23, Legevakt, status. 

Bjarne Sæther: 

• Referatsak 16/23, orientering Minofas. 
• Salg av Haugveien. 
• Genbanken, sak angående fare for kvikkleira. 

Irene Røe Vaagan: 

• Status Halsa Kirke i forbindelse med 300 års jubileum. 
• Kommunens plan for håndtering av kloakk i Valsøyfjord. 

 

 
 
Heim kommune, 23.08.2023 
 
 
Odd Jarle Svanem 
Ordfører 
 
 
 
Jørn Ola Engdal (SP)                                                              Marita Swensen Vaagland (HA) 
Protokollunderskiver                                                            Protokollunderskriver  
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Saker til behandling 

64/23 Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Driftsutvalg 14.06.2023 15/23 
2 Kommunestyret 22.06.2023 51/23 
3 Kommunestyret 23.08.2023 64/23 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Vedlagte Handlingsplan mot vold i nære relasjoner (2023-2027) vedtas. 
 

 

 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 22.06.2023 sak 51/23 

 
Møtebehandling 

Saken utsettes til neste kommunestyremøte. 
 
Votering 

 
 
Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til neste kommunestyremøte.  
 
 
 
Driftsutvalg har behandlet saken i møte 14.06.2023 sak 15/23 
 
Møtebehandling 
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Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
Driftsutvalgets innstilling  

Vedlagte Handlingsplan mot vold i nære relasjoner (2023-2027) vedtas. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Vedlagte Handlingsplan mot vold i nære relasjoner (2023-2027) vedtas. 

 
 
 
65/23 Miljøfyrtårn - oppstart sertifisering av Heim kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 20.06.2023 70/23 
2 Kommunestyret 22.06.2023 49/23 
3 Kommunestyret 23.08.2023 65/23 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

Jorulf Gumdal ba om få sin habilitet vurdert under behandling av sak 65/23, iflg. Kommunelovens § 
11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt e. Kommunedirektøren tilrår at representanten 
vurderes habil under behandling av saken. 
 
Votering 

Det ble først votert over habiliteten for Jorulf Gumdal. Han ble erklært habil med 26 mot 1 stemme. 
 
For habilitet stemte 26:  
Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Marit 
Liabø Sandvik (AP), Marte Lund (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove Karin Halse 
Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Bjarne Sæther (FRP), Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), Irene Røe 
Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod Merkesnes (HE), 
Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola 
Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), Øyvind 
Engvik (SP)  
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Imot habilitet stemte 1:  
Einar Vaagland (HA) 
 
Deretter ble det votert over formannskapets innstilling.  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret støtter målet om å miljøsertifisere Heim kommune og ber kommunedirektør starte 
arbeidet i løpet av året.  

Det bevilges kr. 250 000 for fullføring av miljøfyrtårnsertifisering av hele Heim kommune i 2023/2024 
etter Miljøstiftelsens hovedkontormodell.  

Tiltaket dekkes inn for 2023 ved at det innarbeides ved behandling av 2.tertial 2023. For 2024 bes 
kommunedirektøren innarbeide tiltaket i forslag til budsjett og økonomiplan.  

 

 

 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 22.06.2023 sak 49/23 

 
Møtebehandling 

Saken utsettes til neste kommunestyremøte. 
 
Votering 

 
 
Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til neste kommunestyremøte.   

 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 20.06.2023 sak 70/23 
 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  
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Kommunestyret støtter målet om å miljøsertifisere Heim kommune og ber kommunedirektør starte 
arbeidet i løpet av året.  

Det bevilges kr. 250 000 for fullføring av miljøfyrtårnsertifisering av hele Heim kommune i 2023/2024 
etter Miljøstiftelsens hovedkontormodell.  

Tiltaket dekkes inn for 2023 ved at det innarbeides ved behandling av 2.tertial 2023. For 2024 bes 
kommunedirektøren innarbeide tiltaket i forslag til budsjett og økonomiplan.  

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Kommunestyret støtter målet om å miljøsertifisere Heim kommune og ber kommunedirektør starte 
arbeidet i løpet av året.  

Det bevilges kr. 250 000 for fullføring av miljøfyrtårnsertifisering av hele Heim kommune i 2023/2024 
etter Miljøstiftelsens hovedkontormodell.  

Tiltaket dekkes inn for 2023 ved at det innarbeides ved behandling av 2.tertial 2023. For 2024 bes 
kommunedirektøren innarbeide tiltaket i forslag til budsjett og økonomiplan.  

 
 
 
66/23 Veteranplan - veteranstrategi for Heim 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 06.06.2023 42/23 
2 Kommunestyret 22.06.2023 54/23 
3 Kommunestyret 23.08.2023 66/23 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Veteranplan/ Veteranstrategi for Heim kommune vedtas. Det utarbeides egen prosedyre for 
oppfølging av handlingsdelen i planen. 
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Kommunestyret har behandlet saken i møte 22.06.2023 sak 54/23 

 
Møtebehandling 

Saken utsettes til neste kommunestyremøte. 
 
Votering 

 
 
Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til neste kommunestyremøte.  
 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 06.06.2023 sak 42/23 
 
Møtebehandling 

 
Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
Formannskapets innstilling  

Veteranplan/ Veteranstrategi for Heim kommune vedtas. Det utarbeides egen prosedyre for 
oppfølging av handlingsdelen i planen. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Veteranplan/ Veteranstrategi for Heim kommune vedtas. Det utarbeides egen prosedyre for 
oppfølging av handlingsdelen i planen.  

 
 
 
67/23 Nye carporter til kommunens tjenestebiler 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 20.06.2023 76/23 
2 Kommunestyret 22.06.2023 56/23 
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3 Kommunestyret 23.08.2023 67/23 
 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

Heimlista - Håvard Børø Aunli fremmet følgende forslag: 
Bygge carporter ved Heim helsesenter avd Kyrksæterøra alt1 og Heim helsesenter avd Liabø. 
Resterende settes på vent inntil videre. 
 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag: 
Det bygges carporter ved Heim Helsesenter avdeling Liabø og Kyrksæterøra, og ladepunkter på de 
andre foreslåtte områdene. Det utredes mulighet for utleie av elbiler og tilby ladepunkter for 
innbyggerne i tilknytning til carportene, og forberede taket for solceller. 
 
 
 
Votering 

Det ble først votert over forslaget til Håvard Børø Aunli (HE). 
Forslaget falt med 26 mot 2 stemmer. 
 
For forslaget til Håvard Børø Aunli (HE) stemte 2:  
Bjarne Sæther (FRP), Irene Røe Vaagan (HA)  
 
Imot forslaget til Håvard Børø Aunli (HE) stemte 26:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Lund (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar 
Sørensen (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), 
Einar Vaagland (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod 
Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle 
Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar 
Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP) 
 
Deretter ble formannskapets innstilling satt opp mot forslaget til Einar Vaagland (HA). 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 25 mot 3 stemmer. 
 
For formannskapets innstilling stemte 25:  
Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Lund (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar 
Sørensen (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), 
Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Arnfinn Olav Volden 
(SP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole 
Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP)  
 
For forslag til Einar Vaagland (HA) stemte 3:  
Bjarne Sæther (FRP), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod Merkesnes (HE) 
 
Kommunestyrets vedtak  
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Alt 1 til en totalpris på kr 5 708 230,- velges. Beløpet dekkes ved å benytte restbeløp prosjekt 2202 og 
3601 kr. 1 100 000,- Resten kr. 4 608 230,- dekkes inn ved behandling av 2.tertial rapport 2023 
 
Det utredes mulighet for utleie av elbiler og tilby ladepunkter for innbyggerne i tilknytning til 
carportene, og forberede taket for solceller. 
 

 

 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 22.06.2023 sak 56/23 

 
Møtebehandling 

Saken utsettes til neste kommunestyremøte.  
 
Votering 

 
 
Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til neste kommunestyremøte.  
 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 20.06.2023 sak 76/23 
 
Møtebehandling 

Einar Vaagland (Ha) fremmet følgende forslag (1) til vedtak: 
Det utredes mulighet for utleie av elbiler og tilby ladepunkter for innbyggerne i tilknytning til 
carportene, og forberede taket for solceller. 
 
Einar Vaagland (Ha) fremmet følgende forslag (2) til vedtak: 
Alt 1 til en totalpris på kr 5 708 230,- velges. Beløpet dekkes ved å benytte restbeløp prosjekt 3601 
kr. 700 000,- Resten kr. 5 008 230,- dekkes inn ved behandling av 2.tertial rapport 2023 
 
Odd Jarle Svanem(SP) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Alt 1 til en totalpris på kr 5 708 230,- velges. Beløpet dekkes ved å benytte restbeløp prosjekt 2202 og 
3601 kr. 1 100 000,- Resten kr. 4 608 230,- dekkes inn ved behandling av 2.tertial rapport 2023 
 
Votering 

Ved alternativ votering mellom Vaaglands forslag (2) og Svanems forslag ble Svanems forslag tilrådd 
med 4 mot 2 stemmer. 
For Svanems forslag stemte 4: Bernt Olaf Aune (AP), Kjell Øyasæter (HE), Odd Jarle Svanem (SP), 
Steinar Berdal (SP)  
For Vaaglands forslag stemte 2:  
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einar Vaagland (HA) 
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Vaagland forslag ( 1) tilrådd med 5 mot 1 stemme. 
For forslaget stemte 5:  
Bernt Olaf Aune (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Einar Vaagland (HA), Odd Jarle Svanem (SP), 
Steinar Berdal (SP)  
Imot forslaget stemte 1:  
Kjell Øyasæter (HE) 
 
Formannskaps innstilling  

Alt 1 til en totalpris på kr 5 708 230,- velges. Beløpet dekkes ved å benytte restbeløp prosjekt 2202 og 
3601 kr. 1 100 000,- Resten kr. 4 608 230,- dekkes inn ved behandling av 2.tertial rapport 2023 
 
Det utredes mulighet for utleie av elbiler og tilby ladepunkter for innbyggerne i tilknytning til 
carportene, og forberede taket for solceller. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Saken legges fram uten innstilling 

 
 
 
68/23 Retningslinjer for kommunens kultur- og arrangementsfond 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 29.08.2023 80/23 
2 Kommunestyret 23.08.2023 68/23 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag: 
Retningslinjene sendes til høring så lag, organisasjoner og kulturaktører får komme med innspill. 
 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende endringsforslag: 
Søknader opp til kr 25.000,- behandles administrativt, større beløp behandles av formannskapet. 
 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende endringsforslag: 
Det kan gir underskuddgaranti opp til kr 100.000,-. 
 

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende tilleggsforslag: 
Prf. 6 Klagefristen er regulert i forvaltningsloven § 29. 



 

 13  

 

Kristelig Folkeparti - Knut Johan Singstad fremmet følgende endringsforslag: 
Paragraf 3, andre setning endres til: 
Det fastsettes en øvre beløpsgrense på 100 000 kr for støtte til en enkeltsøknad. 
 
 
 
Votering 

Det ble først votert over forslaget til Einar Vaagland om at retningslinjene sendes til høring. 
Forslaget falt med 24 mot 3 stemmer. 
 
For forslaget til Einar Vaagland stemte 3:  
Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA)  
 
Imot forslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 24:  
Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Bjarne Sæther (FRP), Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), 
Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), 
Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit 
Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP) 
 
Det ble så votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over endringsforslaget til Einar Vaagland (HA), om søknader opp til 25 000kr. 
Endringsforslaget falt med 21 mot 6 stemmer. 
 
For endringsforslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 6:  
Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita Swensen 
Vaagland (HA), Odd Jarle Svanem (SP)  
 
Imot endringsforslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 21:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Bjarne Sæther (FRP), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod 
Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Ola Rognskog 
(SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP) 
 
Videre ble det votert over endringsforslaget til Einar Vaagland (HA), om underskudds garanti. 
Forslaget falt med 18 mot 9 stemmer. 
 
For endringsforslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 9:  
Ole Johan Helland (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Even Hendseth (H), Einar Vaagland (HA), Irene 
Røe Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Willy Tormod Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden 
(SP), Ola Rognskog (SP)  
 
Imot endringsforslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Roar Sørensen (AP), Unni Dahl (AP), Bjarne Sæther 
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(FRP), Einride Snekvik (H), Håvard Børø Aunli (HE), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd 
Jarle Svanem (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), 
Øyvind Engvik (SP) 
 
Det ble så votert over tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP). 
Forslaget falt med 16 mot 11 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 11:  
Eirik Johansen (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Even Hendseth (H), Einar 
Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Willy Tormod Merkesnes 
(HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP)  
 
Imot tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 16:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf Magne Gumdal (AP), 
Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Unni Dahl (AP), Einride Snekvik 
(H), Håvard Børø Aunli (HE), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Solvår 
Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP) 
 
Til slutt ble det votert over endringsforslaget til Knut Johan Singstad (KRF). 
Endringsforslaget ble vedtatt med 15 mot 12 stemmer. 
 
For endringsforslaget til Knut Johan Singstad (KRF) stemte 15:  
Knut Johan Singstad (KRF), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), 
Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), Irene Røe Vaagan (HA), Willy Tormod Merkesnes (HE), 
Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar 
Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Øyvind Engvik (SP)  
 
Imot endringsforslaget til Knut Johan Singstad (KRF stemte 12:  
Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove Karin 
Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Bjarne Sæther (FRP), Einar Vaagland (HA), Marita Swensen 
Vaagland (HA), Håvard Børø Aunli (HE), Marte Halvorsen (SP), Steinar Berdal (SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Retningslinjer for kommunens kultur- og arrangementsfond vedtas.  
Paragraf 3, andre setning endres til: 
Det fastsettes en øvre beløpsgrense på 100 000 kr for støtte til en enkeltsøknad. 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Retningslinjer for kommunens kultur- og arrangementsfond vedtas 
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69/23 Endring av betalingsregulativ SFO 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 23.08.2023 69/23 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

Arbeiderpartiet - Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag: 
12 timer gratis SFO disponeres fritt etter avtale med den enkelte skole. 
 

Halsalista - Marita Swensen Vaagland fremmet følgende forslag: 
Endring: 
Dersom kommunen tilbyr SFO i skolens ferier, for eksempel i vinterferier eller sommerferier, skal 
elevene få 12 timer gratis SFO også i disse periodene. 
 
 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Bernt Olaf Aune (AP). 
Forslaget ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 
 
For forslaget til Bernt Olaf Aune (AP) stemte 26: 
 Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Bjarne Sæther (FRP), Einride Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), 
Irene Røe Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod 
Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle 
Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar 
Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP)  
 
Imot forslaget til Bernt Olaf Aune (AP) stemte 1:  
Even Hendseth (H) 
 
Til slutt ble det votert over forslaget til Marita Swensen Vaagland (HA). 
Forslaget ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 
 
For forslaget til Marita Swensen Vaagland (HA) stemte 26:  
Knut Johan Singstad ( KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Einride Snekvik (H), Even Hendseth (H), Einar Vaagland 
(HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita Swensen Vaagland (HA), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod 
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Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle 
Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar 
Berdal (SP), Øyvind Engvik (SP)  
 
Imot forslaget til Marita Swensen Vaagland (HA) stemte 1:  
Unni Dahl (AP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Foreslåtte tilførsler til betalingsregulativ for grunnskolene i Heim, sak 22/04573 vedtas som foreslått. 
12 timer gratis SFO disponeres fritt etter avtale med den enkelte skole. 
Dersom kommunen tilbyr SFO i skolens ferier, for eksempel i vinterferier eller sommerferier, skal 
elevene få 12 timer gratis SFO også i disse periodene. 
 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Foreslåtte tilførsler til betalingsregulativ for grunnskolene i Heim, sak 22/04573 vedtas som 
foreslått. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Interpellasjon 
3/23 2 Interpellasjoner til K-møte 22.juni-23 -asfalt til kommune- og 
fylkesveier, flere ansatte i eldreomsorgen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Kommunestyret 22.06.2023 2/23 
2 Kommunestyret 23.08.2023 3/23 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 23.08.2023: 

 
Møtebehandling 

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende forslag: 
Forslag Interpellasjon – mer asfalt på fylkesveier og kommunale veier i Heim 
Kommune i 2023: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren og utarbeide en asfalteringsplan med oppstartsdato og 
en oversikt for innbyggerne, hvor det må asfalteres inneværende år for inntil kr 12,4 Mill. 
 

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende forslag: 
Forslag Interpellasjon - Flere ansatte til eldreomsorgen. 
Fremskrittspartiet mener man bør se på muligheten for å benytte ressurspersoner som står utenfor 
arbeidslivet til å bidra med sosialt samvær, trivsel og aktivitet i eldreomsorgen. Flere timer til 
støttekontakt 
og flere antall støttekontakter. 
Fremskrittspartiet ønsker og endre mindreforbruket med følgende initiativ. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren, i samarbeid med NAV Heim, utrede mulighetene for å 
engasjere 
og ansete arbeidsledige til dette formålet slik at vi også på sikte minsker mindreforbruket på angitte 
ovenstående poster. 
Hvis utredningen medfører bruk av kommunale midlere, tas dette fra fond. 
 
 
Votering 

Det ble først votert over forslaget til Bjarne Sæther (FRP), om mer asfalt på fylkesveier og 
kommunale veier i Heim. 
Forslaget falt med 19 mot 7 stemmer. 
 
For forslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 7:  
Bjarne Sæther (FRP), Einride Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita 
Swensen Vaagland (HA), Willy Tormod Merkesnes (HE), Øyvind Engvik (SP)  
 
Imot forslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 19:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Håvard Børø Aunli (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola 
Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), 
Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP) 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Bjarne Sæther (FRP), om flere ansatte i eldreomsorgen.  
Forslaget falt med 18 mot 8 stemmer.  
 
For forslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 8:  
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Bjarne Sæther (FRP), Einride Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Marita 
Swensen Vaagland (HA), Håvard Børø Aunli (HE), Willy Tormod Merkesnes (HE), Arnfinn Olav Volden 
(SP)  
 
Imot forslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Eirik Johansen (AP), Inge Heimsbakk (AP), Jorulf 
Magne Gumdal (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Ole Johan Helland (AP), Roar Sørensen (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Unni Dahl (AP), Jørn Ola Engdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Odd Jarle Svanem 
(SP), Ola Rognskog (SP), Ole Steinar Opsal (SP), Solvår Marit Skogen Sæterbø (SP), Steinar Berdal (SP), 
Øyvind Engvik (SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Interpellasjonene sendes ikke til administrasjonen for utredning. 

 

 

 

 

 
 
 
 
 


